

**Questions and Answer #1**  
**RFP 202200482A**  
**Prevalence of Sexual Coercion and Violence (SCV) in Federal Custody**

**Question 1**

Page 44 of the RFP states that PS will endeavour to provide Contractor personnel with “required PS equipment to conduct the study (e.g., laptops/tablets, telephones) including approved software”. Can you please confirm if the approved software has been identified and if so share what software will be provided?

**Answer 1**

Public Safety Canada is currently working to obtain approval for a well-known survey software. Training will be provided should the Contractor not be familiar with the approved software.

**Question 2**

I am reviewing the solicitation document for the Prevalence of Sexual Coercion and Violence RFP and I would like to know for Annex B: Basis of Payment, is there a template that we need to use? If so, where do I find it?

Otherwise, do we just create our own tables based on the models provided?

I see that overhead cannot be charged on travel and living expenses correct? Can you let me know what other items we cannot charge overhead on?

Also, what is the max amount that can be requested for this bid?

**Answers 2**

Public Safety Canada has issued Amendment # 1 to address the questions above. Please reference Amendment # 1 - Part 4 – Evaluation Procedures and Basis of Evaluation and reference Section 3- Financial Evaluation for the template that must be used by the bidder

As for the last question, Public Safety has not determined a maximum amount for this requirement. The bidder must determine this based on the requirements outlined in the RFP.

## **Questions et Réponse #1**

**RFP 202200482A**

### **Prévalence de la coercition et de la violence sexuelles de la population chez les détenus sous responsabilité fédérale**

#### **Question 1 :**

Page 44 du RFP indique que "SP fournira à l'entrepreneur l'équipement requis pour faire l'étude (c.-à-d. ordinateurs portables/tablettes et téléphones) incluant le logiciel approuvé ". pourrais- tu confirmer si le logiciel approuvé a été identifié? Si oui, est-ce possible de partager le logiciel qui sera fournis?

#### **Réponse 1 :**

Sécurité publique Canada est en mesure d'obtenir l'approbation d'un logiciel d'enquête bien reconnue. L'entraînement sera fourni si le Contacteur n'est pas familier avec le logiciel approuvé.

#### **Question 2**

J'examine la demande de soumissions pour la demande de propositions sur la prévalence de la coercition et de la violence sexuelles (CVS), et j'aimerais savoir, au sujet de l'annexe B, Base de paiement : y a-t-il un gabarit que nous devons utiliser? Dans l'affirmative, où puis-je le trouver?

Sinon, devons-nous simplement créer nos propres tableaux en fonction des gabarits fournis?

Je vois qu'aucun coût indirect ne peut être exigé pour les frais de déplacement et de subsistance. Est-ce bien le cas? Pouvez-vous m'indiquer sur quels autres types de frais on ne peut pas inclure de coût indirect?

Par ailleurs, quel est le montant total qui peut être demandé pour cette soumission?

#### **Réponse 2**

Sécurité publique Canada a publié la modification no 1 pour répondre aux questions posées ci-dessus. Veuillez consulter la modification no 1 – Partie 4 – Procédures d'évaluation et fondement de l'évaluation. De plus, la section 3 – Évaluation financière contient le gabarit que le soumissionnaire doit utiliser.

FIN